
 

 مشروح جلسه:

 الله مجید شروع شد.جلسه با تلاوت آیات کلام

ها که قرار است پرسشتوضیحاتی ارائه نمودند مبنی بر این مدیریت بهینه زمان جلسه در ابتدا دبیر شورا در خصوص 

در راستای  و مفرح حسنیمحمد یکتا،ها سماعیمند و توسط آقایان محمدی، طهماسبی و خانمنظامکاملًا بصورت 

کارشناسان بررسی مشکلات "و  "بررسی مشکلات کارشناسان آموزشی"، "مسکنحق"، "معیشت و اقتصاد"

 مطرح گردد.  "ایجاد انگیزه همکارانو "" کامپیوتر

اصلی دانشگاه قبل از ورود میهمان جلسه مطالبی نیز توسط همکاران در خصوص تخصیص عادلانه بودجه بین سه رکن 

 مطرح گردید.
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 طبقه هشتم – ساختمان فارابیاتاق شورای  :محل تشکیل جلسه

 ساعت 2:20 دت جلسه:م
 

 13:20الی  11ساعت جلسه: 
 

 
  13/10/1402 تاریخ جلسه:

 

  :حاضرین جلسه
 یناصری، علی معصومی، مهد، ابراهیم گودرزی، علی خسروی، علی بهاراکبر اسدالهی، حسن نریمانی، ابوالفضل طهماسبیعلیآقایان: 

 محمد پورصالحیاصل، عباسعلی محمدی، معتمدی 

 

 یاری، حسنی، فرزانه سیمیکتا، ثریا پروایی، زهرا حاجالهام مفرح، طاهره سماعیزهره اسدالهی، حسنی، آناهیتا محمدخانم ها: 

 مینا مطیعیفاطمه حضرتی، براری، لیلا نخعی، زهره آقا

 غایبین جلسه:
 های شرکتی(، رحمان بیابانی )نماینده نیروآقایان: فخراله مجیدی 

 های شرکتی(اعظم غلامی )نماینده نیرو ها:خانم

 

 میهمان جلسه:
 (دانشگاهمنابع مدیریت آقای دکتر میلاد رضایی )معاون محترم توسعه و 

        



 ح گردید:رمط پس از ورود میهمان جلسه مطالب زیر

هستند که در کنار اعضای هیئت  هاییدرخصوص کارشناسان آموزشی مطرح گردید که این کارشناسان نیرو -1

زات باشند، اما به دلیل عدم دارا بودن امتیاها مشغول به تدریس میعلمی به عنوان افراد متخصص در دانشکده

های ستادی مشغول به کار شوند. پیشنهاد گردید که برای کارشناسان جدیدالاستخدام تمایل دارند در جایگاه

در نظر گرفته شود و در خصوص فرآیند ارزشیابی این افراد که بر اساس آموزشی نیز شناور بودن ساعت کاری 

 باشد، بازبینی گردد.نظرسنجی از دانشجویان می

، "العاده ویژه شغلیفوق"شامل نامه رفاهی و معیشت همکاران مطرح گردید که اجرای آیین در حوزه رفاهیات -2

 کاراییافزایش انگیزه و ایجاد باعث و .... " اصلاح سختی کار"و  "حق فنی"، "وریحق بهره"و  "حق مسکن"

 . گرددآرامش روانی میو ایجاد  همکاران

 بازخرید مرخصی همکاران قراردادی و شرکتی  وهمکاران رسمی، پیمانی  ذخیره مرخصی در خصوص -3

 مهدکودک در خصوص اهمیت و ضرورت ایجاد  -4

که در دوران  "وریحق بهره"و  "حق فنی"در خصوص مشکلات مربوط به کارشناسان کامپیوتر و دریافت  -5

 شود. مقرر گردید که برای کارشناسان کامپیوتر این موارد در نظر گرفته کرونا

در خصوص مشکلات بیمه تکمیلی همکاران شرکتی مطرح گردید که متقاضی هستند مانند بقیه همکاران  -6

 را داشته باشند. "ب"یا " الف"های امکان انتخاب طرح

مطرح گردید و درخواست گردید نیز در خصوص ایجاد انگیزه همکاران و نحوه انتصاب همکاران مطالبی  -7

ها بر اساس تخصص تشویقی به عنوان یک عامل ایجاد انگیزه برطرف گردد و انتصابهای اعطای پایه محدودیت

 و شایستگی افراد باشد.

آقای دکتر رضایی پس از شنیدن مطالب همکاران فرمودند که قبول دارند وضعیت اقتصادی مناسبی وجود ندارد 

 .و دغدغه معیشتی همکاران افزایش یافته است

   مشکل وجود دارد.محل تامین اعتبار این مصوبه جهت مطلوب است اما رفاهی نامه مصوبات آئین 

های در سال جاری کسری بودجه فراوانی وجود دارد اما برای افزایش بودجه سال آینده مدیریت دانشگاه راهکار

 زیر را مدنظر قرار داده است:

 ارتباط و تعامل نزدیک و مستمر با سازمان برنامه و بودجه 

 هایی جهت درآمدزاییاماکن دانشگاه به عنوان مکانسازی مولد 

 کنند.در خصوص شناور شدن ساعت کاری کارشناسان آموزشی و ذخیره یا بازخرید مرخصی نیز فرمودند بررسی می



-نیز فرمودند، حق مسکن از بهمن ماه پرداخت می و .. "وریحق بهره"، "حق فنی"، "هاالعادهفوق"در خصوص بحث 

 قیه موارد به دلیل کسری بودجه در سال جاری امکان اجرا وجود ندارد.گردد، اما ب

 اندازیراهدر خصوص مهدکودک هم فرمودند تمام تلاش مدیریت بر این است که برای ترم جدید مشکلات آن برطرف و 

 شود.

 "ب"یا  "الف"های در مورد بیمه تکمیلی نیروهای شرکتی فرمودند برای طرح امسال محدودیتی جهت انتخاب طرح

 وجود ندارد. 

 در پایان نیز درخواست گردید که تعاونی مسکن همکاران احیاء گردد.

  

 با ذکر صلوات به پایان رسید. 13:20جلسه در ساعت 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


